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A tisztségviselőket a közgyűlés egybehangzóan elfogadta.

A Közgyűlés az előre meghirdetett ismételt közgyűlési időpontban határozatképes.

Napirendi pontok:

1. Szavazatképesség megállapítása



2. Tisztségviselők megválasztása (levezető elnök, jegyzőkönyvvezető, jegyzőkönyv
hitelesítők)

3. Szavazatszámláló bizottság felállítása

4. Az elnök, elnökség beszámolója a 2018. évi tevékenységekről, szavazás

5. Pénzügyi beszámoló meghallgatása a 2018. évről, szavazás

6. A pénzügyi terv meghallgatása 2019. évre, szavazás

7. Felügyelőbizottság beszámolója a 2018. évről, szavazás

8. Közhasznúsági jelentés ismertetése, szavazás

9. Új elnökségi tag választása

10. Szavazás éves tagdíjemelésről

11. Az egyesület tervei 2019. évre, szavazás

12. Új tagok felvétele, szavazás

13. Tájékoztató az egészségügyi ellátásban részesült hajléktalan emberekről (budapesti, Pest
megyei adatok alapján)

14. Egyéb, napirenden kívüli felszólalások, aktualitások

Napirendi pontokat a közgyűlés elfogadta.

Veres Erzsébet (elnök) beszámolója:

A cégkapu regisztráció az egyesület részére megtörtént, ami lehetővé teszi az elektronikus
ügyintézést.

3SZ (Szociális Szakmai Szövetség) jelenleg is működik, ugyanúgy tagjai vagyunk, mint az
előző évben. Az egyesület képviselte magát az elnökségi ülésen is.

Egyesületi tagok névsorának frissített változata elérhető a honlapn.

Az egyesületet felkérte a Szociális és Gyermekvédelmi Főigazgatóság a kórházi szociális
munka protokolljának kidolgozásához. Ebben az egyesület több taggal is képviselte a kórházi
szociális munkát. Részt vettek még a munkacsoportban nem egyesületi tag kórházban dolgozó
szociális munkások és az SZGYF részéről a meghívott területi referensek is. A munka a
személyes találkozók után lelassult, további eredményeket 2019. május végére ígértek.

Elnökségi ülésen MMSZSZ és BMSZKI szociális munkásaival történt egyeztetés a készülő
felmérésről, melyben a kórházba került hajléktalan emberek további egészségügyi ellátására
való igényét szerettük volna felmérni. Az adatok összegyűjtése 2018.11.15-2018.12.15. között
Budapest és Pest megye egészségügyi intézményeiben megtörtént. Ezen adatok összegzése
elkészült, erről a felmérést kezdeményezők egy megbeszélésen tájékozódtak.

1/2019.sz. határozat:



A közgyűlés a beszámolót egybehangzóan elfogadta.

Veres Erzsébet tartott egy előadást a kórházi szociális munkáról.

Péterné molnár Gizellát pedig felkérték, hogy oktasson az ELTE-n kórházi szociális munkát.

Pénzügyi Beszámoló (Gaál Imre könyvelő): a pénzügyi beszámoló ismertetése megtörtént. Az
egyesület kiadásait a bevételek fedezik.

2/2019.sz. határozat:

A 2018. évi beszámolót a közgyűlés egyhangúlag elfogadta.

A felügyelőbizottság beszámolója:

A felügyelő bizottság az egyesület működését rendben találták. Az éves tagdíj beszedése
rendszeres felügyeletre szorul. A tagok a befizetési kötelezettségeiket rendezték. Javasolják,
hogy a közgyűlés után a befizetéseket ismét meg kell vizsgálni és a tagdíjat nem fizető tagok
figyelmét fel kell hívni kötelezettségeik teljesítésére.

3/2019.sz. határozat:

A közgyűlés a beszámolót egybehangzóan elfogadta.

Közhasznúsági jelentés (Gaál Imre könyvelő)

Az erőforrás, ellátottság mutatói jók. A közhasznúsági kritériumokat teljesítette az egyesület.

Új elnökségi tag választása:

Dócs Ágnes elnökségi tagunk lemond az elnökségi tagságról. Kérte, hogy helyette az egyesület
vezetőségébe válasszanak helyette új elnökségi tagot.

Egy jelölés Érkezett Kiss Bernadett személyében.

3/2019.sz. határozat:

Kiss Bernadett a jelölést elfogadta, a közgyűlés egyhangúan elnökségi tagnak megválasztotta.

Szavazás éves tagdíjemelésről:

Döbröntei Szilvia: aktuális lenne az éves tagdíjemelés, mert évek óta ennyit fizetünk. A
megemelt tagdíjakból lehetne finanszírozni az esetleges képzési támogatásokat is. Max. pár
száz forintos emelés lenne szükséges.

Péterné Molnár Gizella: Nem kellene tagdíjat emelni, hiszen így is kevés tagunk van. A



magasabb összeg elriaszthatná az egyesületbe jelentkezőket, a befizetett összeg nem állna a
kapott értékkel arányban.

4/2019.sz. határozat:

A közgyűlés az éves tagdíj emelést 1 fő igen, 9 fő nem szavazattal elvetette. Az éves tagdíj a
továbbiakban is 3.000 Ft/év/fő.

Az egyesület 2019. évi tevei (Veres Erzsébet)

2019. évi célok a következőkben határozható meg: az egyesület megerősödése, tagok toborzása,
egyesület 1%-ból való nagyobb részesedése, kihelyezett elnökségi ülések tartása, teázók
szakmai akkreditálása.

5/2019.sz. határozat:

A terveket a közgyűlés egyhangúlag elfogadta.

Új tagok felvétele:

Az egyesület tagjának az utóbbi közgyűlés óta két fő jelentkezett.

6/2019.sz. határozat:

Végső Jánosné tagfelvételi kérelmét a közgyűlés egyhangúlag elfogadta.

7/2019.sz. határozat:

Gajdócsi Edit tagfelvételi kérelmét a közgyűlés egyhangúlag elfogadta.

Tájékoztató az egészségügyi ellátásban részesült hajléktalan emberek további egészségügyi
ellátás iránti szükségleteiről:

2018.11.15-2018.12.15. között kérte fel az egyesület (BMSZKI és a MMSZSZ támogatásával)
a Budapesti és Pest megyei felvőbeteg ellátó intézményeket, hogy ezen időszakban nyújtson
információt a kórházi ellátásban részesülő hajléktalan személyekről és a további egészségügyi
ellátás szükségességéről.

A felmérés adatai összegzésre kerültek, melyekről a hajléktalanellátó intézmények egy közös
beszélgetésen tájékoztatást kaptak.

Az adatokból kiderül, hogy a felmérésben részt vevők 18-93 év közöttiek és kb. negyedük nő.
Több, mint 50% közterületről érkezik és majdnem 20%-uk lakcím nélküli. Közel ugyanannyi
fő távozik ismeretlen helyre, mint amennyiben hajléktalanellátó intézménybe. Több, mint a
felmérésben szereplők fele önállóan vagy önkényesen távozik az egészségügyi intézményből.

A közgyűlés abban állapodott meg, hogy ebből a kutatásból tudományos cikket szeretne
megjelentetni egy szaklapban

Péterné Molnár Gizella: El kell döntenünk, mit szeretnénk kezdeni az adatokkal. Attól függően
kit szeretnénk tájékoztatni (egészségügyi/szociális terület) úgy kellene megírni az erről szóló



beszámolót. Vállalja az elkészülte után, hogy segít a lektorálásban, mivel hajléktalanság
kérdésében nem érzi magát kompetensnek, de a tudományos vonalat képviselni tudja.

Döbröntei Szilvia vállalta, hogy utána jár a megjelentetés lehetőségeinek.

Berkes Gabriella: vállalja, hogy az alap összefoglalót elkészíti. Az elkészítésre egy kisebb
munkacsoport alakult. Tagjai: Berkes Gabriella, Dr. Erdélyiné Szabó Gyöngyi, Zöld Veronika,
Tőtősné Szilágyi Mária, Veres Erzsébet.

8/2019.sz. határozat:

A közgyűlés határozatot hozott, hogy az anyagot át kell adni egy szociológusnak, aki
összefüggéseket képes feltárni az adatok között.

Egyéb, napirenden kívüli felszólalások, aktualitások:

Meghívott vendégként jelen volt Windt Erika a Magyar Ápolási Egyesület Szociális
Szekciójának vezetője. A MÁE 30. évfordulóját ünnepli és a szociális szekció szeretné, ha mint
egyesület és mint egyéni tagok is csatlakoznánk hozzájuk. Elmondja, hogy mi is az ápolás részei
vagyunk, hiszen az ápoláson belül végezzük a szociális tevékenységünket a kórházakban. Azt
látja, hogy a kórházakban egyre nagyobb szükség van a szociális munkára és a szociális
munkásra. A szociális szekció napja 2019. novemberében lesz, melyre szeretettel várják az
egyesületünket és a tagokat is.

Berkes Gabriella és Zöld Veronika kérdéseire az alábbi válaszokat kapjuk: A MÁE önállóan
gazdálkodó szervezet, havi tagdíj 5-600 Ft/Fő. Legtöbben a tagok közül egészségügyi
végzettsége is van, de az egyesületi tagság nem kötött egészségügyi végzettséghez és
egészségügyi munkahelyhez.

Péterné Molnár Gizella: Mai napon 3SZ küldöttgyűlés lesz 14.00-kor, ahova szándékozik
elmenni.

Vratarics Károlyné: ismét egy megkeresés érkezett kórházi szociális munka szakdolgozat
tárgyában.

Az 1% támogatásból a továbbképzési támogatásokat a tagoknak továbbra is lehetőségük van
kihasználni. A tavalyi év folyamán három főnek tudtunk képzési támogatást biztosítani.

9/2019.sz. határozat:

Az egyesület szükségesnek látja egy támogatás odaítélési szabályzat megalkotását. A szabályzat
előkészítését vállalták: Péterné Molnár Gizella, Döbröntei Szilvia.

Vratarics Károlyné: javaslata alapján költsük az összeget csapatépítésre. A közgyűlés ezt a
lehetőséget eddigi negatív tapasztalatok miatt elvetette.

Péterné Molnár Gizella: Saját magunknak csinálhatnánk tréningeket az 1% összegéből,
meghívott trénerrel. Vállalja, hogy a tagság felé tájékoztatást küld. Ki-mennyiért vállal el egy
kurzust és milyet.

Zöld Veronka: aggasztó, hogy a tagok a levelezőlistán nem reagálnak a bejegyzésekre,
nincsenek régiófelelősök.



Az újonnan felvett tagok miatt a levelezőlista frissítésére van szükség. Felelős: Péterné Molnár
Gizella.

Az előző elnökségi ülésen Szabó Tünde kérését a közgyűlés a képzési támogatás iránti
igényében helybenhagyta.

A honlap tárgyában azt a döntést hozta a közgyűlés, hogy a honlapot egy egyszerűbb,
kezelhetőbb változatra kell cserélni. A kezelése túl bonyolult, nehézkes, informatikus
közreműködését igényli. Cél: szakembert találni erre a feladatra. Felelős: Péterné Molnár
Gizella.

Péterné Molnár Gizella: A MTA szeretné a szociális munkát és a szociálpolitikát tudományos
szintre emelni. Folyamatban van a szociális munka kutatásmódszertanának leírása, melynek
elkészítésére őt magát is felkérték. Ez év július 31-ig fog elkészülni az első változat. A munkába
való bekapcsolódás céljából az egyesületünket is meg fogják keresni.

Döbröntei Szilvia: Az egyesület idén ünnepli fennállásának 10. évfordulóját. Szeretné, ha
köszönőlevelet tennénk fel a honlapra, ezzel is megköszönve, hogy a tagok kitartanak az
egyesület mellett.

A NEAK pályázatokat folyamatosan figyelni kell, ez egy fajta bevételforrás lehetne az
egyesület fenntartási költségeihez vagy a képzések támogatásához.

A GDPR miatt új levelezőlista létrehozására van szükség. A jelenlegi levelezőlista nem felel
meg a jelenleg érvényes adatvédelmi szabályoknak. Az új levelezőlista megalkotásáért felelős:
Tőtősné Szilágyi Mária

A korábbi tagoknak el kell juttatnunk egy nyilatkozatot, melynek kitöltésével hozzájárulnak
személyes adataik kezeléséhez az egyesület által. Ezen nyilatkozatok a levelezőlistán kerülnek
kiküldésre. Felelős: Tőtősné Szilágyi Mária

Budapest, 2019.05.27.

Jegyzőkönyv hitelesítők:

Ilonkay Katalin Zöld Veronika


